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Trafikudvalget har i brev af 16. november 2010 stillet mig følgende spørgsmål 
207 (TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet er stillet efter 
ønske fra Per Clausen (EL).

Spørgsmål nr. 207:

"I forlængelse af besvarelsen af TRU alm. del - spm. 169 bedes ministeren 
kommentere artiklen "Lys fremtid for jernbanen" fra Haderslev Ugeavis den 1. 
september 2010, hvori det fremgår, at ministeren skal havde bebudet, at der 
ikke skal nedlægges flere banestrækninger i Danmark og at ministeren er orien-
teret om de nye bestræbelser på at sikre jernbanestrækningen mellem Haders-
lev og Vojens."

Svar:
Jeg skal fortsat gøre opmærksom på, at jeg ikke er citeret i artiklen. 

Derudover kan jeg oplyse, at der findes flere banestrækninger, eksempelvis 
Gedserbanen og Tønder-Tinglev, hvor passagertrafikken er indstillet, men hvor 
banen ikke formelt er nedlagt. Det vil derfor på et tidspunkt blive nødvendigt at 
tage stilling til disse baners fremtidige status. 

Modsat de ovenfor nævnte strækninger er strækningen Haderslev-Vojens for-
melt nedlagt. Jeg er orienteret om, at der i lokalområdet arbejdes på at skaffe 
finansiering til at drive veterantogsdrift på strækningen.

Med venlig hilsen

Hans Chr. Schmidt
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